

Title (en)

End wall made from deformable material without sharings for use with a core of rolled material.

Title (de)

Stirnwand aus spanlos verformbarem Material für eine Wickelfolie.

Title (fr)

Flasque en matériau déformable sans copeaux pour un noyau d'enroulement.

Publication

EP 0535481 A2 19930407 (DE)

Application

EP 92116077 A 19920919

Priority

DE 4132442 A 19910928

Abstract (en)

An end wall 1 consists of a panel 11 which forms a smooth flat surface on the front while the back is reinforced by radial ribs 5 and annular ribs 14. The radial ribs 5 are reinforced by webs 32 which run perpendicular to the panel 11. Further webs 33 reinforce rounded webs 17 of retaining cams 4. There is a central insertion pin on the front of the panel 11. Three side walls 13 of the panel 11 are provided with stacking cams 9, 19 which bound stacking pockets 8, 18 which are constructed to be complementary to the stacking cams. The fourth side wall 30 of the end wall has a grooving 31 and rests on a pallet when a material wound on a core is packaged with the end walls. When the end walls 1 are stacked laterally together and/or vertically one above the other aligned perpendicularly, the stacking cams and stacking pockets of one side wall can be joined together without gaps with the complementary stacking pockets and stacking cams of the side wall of a further end wall 1. Corner surfaces 15 of the end wall 1 are rounded and provided with the cylindrical retaining cams 4 which have the same radius as the rounded corner surfaces.

Abstract (de)

Eine Stirnwand (1) besteht aus einer Platte (11), die auf der Vorderseite eine glatte ebene Fläche bildet, während die Rückseite durch Radialrippen (5) und Ringrippen (14) verstellt ist. Die Radialrippen (5) sind durch Stege (32) verstellt, die senkrecht zu der Platte (11) verlaufen. Weitere Stege (33) verstärken abgerundete Stege (17) von Arretiernocken (4). Auf der Vorderseite der Platte (11) befindet sich ein zentraler Einsteckzapfen. Drei Seitenwände (13) der Platte (11) sind mit Stapelnocken (9), (19) versehen, die Stapeltaschen (8), (18) begrenzen, welche komplementär zu den Stapelknocken ausgebildet sind. Die vierte Seitenwand (30) der Stirnwand weist eine Riffelung (31) auf und liegt bei einer mit den Stirnwänden verpackten Wickelrolle auf einer Palette auf. Beim seitlichen Zusammenstapeln und/oder vertikalen Übereinanderstapeln senkrecht ausgerichteter Stirnwände (1) sind die Stapelknocken und Stapeltaschen einer Seitenwand fugenlos mit den komplementären Stapeltaschen und -nocken der Seitenwand einer weiteren Stirnwand (1) zusammenfügbar. Eckflächen (15) der Stirnwand (1) sind abgerundet und mit den zylindrischen Arretiernocken (4) versehen, die den gleichen Radius wie die abgerundeten Eckflächen haben. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 85/672

IPC 8 full level

B65D 71/00 (2006.01); **B65D 85/672** (2006.01); **B65H 75/14** (2006.01); **B65D 71/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 71/0096 (2013.01 - EP US); **B65D 85/672** (2013.01 - EP US); **B65D 2571/00111** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP0753469A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0535481 A2 19930407; EP 0535481 A3 19931215; EP 0535481 B1 19961204; AT E145879 T1 19961215; DE 4132442 A1 19930401; DE 59207616 D1 19970116; DK 0535481 T3 19970414; ES 2095379 T3 19970216; GR 3021907 T3 19970331; JP H0624482 A 19940201; JP H0737278 B2 19950426; US 5344013 A 19940906

DOCDB simple family (application)

EP 92116077 A 19920919; AT 92116077 T 19920919; DE 4132442 A 19910928; DE 59207616 T 19920919; DK 92116077 T 19920919; ES 92116077 T 19920919; GR 960403061 T 19961205; JP 25636292 A 19920925; US 94922492 A 19920923